
Jyväskylän Kiri&Kirittäret Juniorit ry 

 

Hallituksen kokous 2/2024 

Paikka: Hipposhallin auditorio/teams 

Aika: Tiistai 6.2.2024 klo 18.00 

Kutsutut: 

Hallituksen jäsenet: 

Matti Mäkinen (paikalla), Jenni Heino (paikalla), Tanja Viitala (paikalla), Anni Välisaari (paikalla), Juhani 

Lehtimäki (paikalla), Toni Niininen (paikalla) 

Teams: Timo Rautiainen 

asiantuntijajäsenet (läsnäolo- ja puheoikeudella): 

Riina Kankaanperä (paikalla), Valtteri Havukainen, Roope Pöyry 

 

1. Avataan kokous 

Kokous avattiin 18.15 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin päätäntävaltaiseksi 

 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

edellisen kokouksen pk on toimitettu sähköpostilla ennakkoon tutustuttavaksi. 

Päätös: hyväksyttiin 

 

4. Junioripäällikön valinta 

Hallitus vahvistaa junioripäälliköiksi vuodelle 2024 Riina Kankaanperän ja Roope Pöyryn. Roope Pöyryn 

työsopimus alkamaan 1.2.2024.  

 

5. Itä-Länsi 2024 



Liiton kanssa sopimusneuvotteluita jatketaan. Seuroille tuloutetaan rahat heinä-elokuussa. Joukkueille 

voidaan kuitenkin jo aikaisemmin laskea talkoovuorojen tuotot. Katsomomyynti jaetaan seurojen kesken 

tasan.  

Yhteistyökumppanimyyntipaketeista puheenjohtaja laittaa vielä erillisen viestin. Paketteja pitäisi saada 

myytyä 20 t eurolla, jotta noudatetaan oma osuutemme sopimuksesta. Muutama mahdollinen 

yhteistyökumppani näihin jo tiedossa. 

Itä-Lännen talkoisiin tarvitaan paljon ihmisiä ja näistä hyvä jo joukkueita tiedottaa. Liikenteenohjaus saattaa 

olla haaste, pysäköinti mahdollisesti Killerillä, josta bussikuljetus Hippokselle. 

Pääkatsomo jo n. 80 % myyty. 

Itä-länteen tulee koordinoiva työntekijä.  

Makkaranmyyntipaikkoja tulee olemaan n. 5. Olutpaikkoja 4, tapahtumatorilla yhteistyökumppaneiden 

kojuja. 

 

6.Kirittärien kioskitalkoot 

Vastuutaulukkoa käyty läpi, pysyy samanlaisena pääosin viime kauteen verrattuna. Tavaran tilaus yhdessä 

Kirittärien kanssa.  

12 talkoolaista / peli tarvitaan, tilanteen mukaan muutoksia määrään 

Seura saa 200e/peli Kirittäriltä kioskin järjestämisestä 

Kioskin tuotto puoliksi, maksetaan syyskuun lopussa 

Talkoolistat tulossa myös kesän peleihin. 

 

7.Alustava katsaus tilinpäätökseen ja kevätkokoukseen 

Tilinpäätös hyvä mutta muutamalla joukkueella vielä haastetta, puuttuu joitakin maksuja ym. 

Kaupungin tilavuokriin mennyt 4000e, joukkueiden tileillä pitäisi heti alusta asti olla valmiina rahaa näitä 

varten jatkossa 

Seuraava kokous sovitusti 5.3.2024 klo.19.00. Tästä muutaman viikon päähän kevätkokous.  

Seurojen ja joukkueiden varainhankinnasta Matti laittaa ohjeistusta.  

Risto tekee tilintarkistuksen 

 

8.Joukkueiden tilanne talvikaudella 2024 

Junioripäällikkö kertoo, että kaudella ei suuria yllätyksiä, muutamissa joukkueissa on mietitty kilpa- ja 

pelisarjan välillä. Toiveena pitkän kantaman kehittyminen, ei yhden kesän voitot 

G-junioreita pienempi määrä kuin aiemmin, pyritään lisäämään määrää päiväkotikäynneillä.  

Alueleireille hyvä määrä ilmoittautuneita, D:llä ei omaa alueleiriä mutta muiden alueiden leirille päässeet. 



Itäisen alueen junnuseuratapaamisessa todettu, että tärkeintä on että lapset pääsee pelaamaan. Kuitenkin 

liitossa ollaan tiukkana yhdistelmäjoukkueiden ja yli-ikäisyyssääntöjen kanssa. Liian tiukat säännöt voi olla 

uhka jopa lajin jatkumiselle (pienet paikkakunnat ja pieni syntyvyys) 

Leiri-ilmoittautumisia joukkueissa nyt viimeistään kuntoon. Huolehditaan siitä, että liitto jakaa aluejaot 

järkevästi. 

 

10. Peliasujen hankinta 

Uusia peliasuja tarvitaan etenkin pienille junioreille, joita paljon. Peliasut voidaan tilata, kun tiedetään tarve, 

laitetaan kysely joukkueille. Vaatetta tarvitaan etenkin pienille junnuille, joita nyt paljon. 

Tilaus pyritään tekemään nyt parin viikon kuluessa 

 

11. Keskusteltavat asiat ja tiedoksi saatettavat asiat 

Leiri-ilmoittautumisia joukkueissa nyt viimeistään kuntoon. Huolehditaan siitä, että liitto tekee aluejaot 

järkevästi. 

Itäiseltä alueelta otteluohjelma tulossa helmikuun aikana. 

Kaupungin yleisavustus ja kohdeavustus haetaan. 

OP kesäduunihakemus jätetty, pesisliikkariavustusta haetaan 

Roopen ja Valtterin aikatauluista keskusteltu, olisiko ns. lukujärjestys mahdollinen, jolloin joukkueet voisi 

paremmin hyödyntää 

 

12. Hallituksen jäsenten esiin nostamat asiat 

Toiveena että hallituksena ohjattaisiin joukkueita pitämään lapsia mukana, ohjeistetaan joukkueita 

selvittämään keinot, että lapset pääsevät leireille esimerkiksi yhdistelmäjoukkueiden kanssa, jos omasta 

joukkueesta ei tarpeeksi osallistujia.  

Käydään keskustelua jojojen valmentajien kanssa 

Keskusteltu myös esiin nousseesta tiedosta, että Keski-Suomesta ei pelattaisi Pohjanmaalla 

 

13. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätetty 19.50 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


